
Blomstervænget
Referat af generalforsamling 

søndag den 30. juni 2013 kl. 10.

15 parceller var repræsenteret på generalforsamlingen, fordelt på følgende grundejere:

Blomstervej.
Krokusvej 
Tulipanvej 

Formanden bød velkommen, og vi sang Blomstervængets sang.

1. Valg af dirigent.
Per Madsen blev foreslået som dirigent og valgt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Formandens beretning.
Eksternt bilag.

Til debatten efter formandens beretning kom følgende bemærkninger:

Peder Sustmann Larsen Krokusvej 5: Mulighed for ændringer af regler ligger i forbindelse 
med generalforsamlingen. Parceller skal ikke selv bøje reglerne, men må søge 
dispensation hos bestyrelsen, som skal vurdere sagerne enkeltvis.

Kim Winther Krokusvej 7: Reglerne findes ikke for reglernes skyld, men er udarbejdet ud 
fra et ønske om at tage hensyn til hinanden.

Lars Møller Tulipanvej 14: Der kan være andre forudsætninger i 3-4 række, hvor man ikke 
generer nogens udsigt.

Else Knudsen Tulipanvej 2: Mener at vedtægterne skal bibeholdes som de er nu.

Anne Fiil Tulipanvej 13: Vedtægterne er tinglyst på grunden, og man forpligter sig til at 
overholde dem ved køb.

Kirsten Ellekjær Tulipanvej 16: Læhegn kan sættes inde på grunden i forbindelse med 
bygning.



Mogens Gyldenvang Tulipanvej 5: Alle bør bruge deres sunde fornuft. De er umuligt at 
lave vedtægter som dækker alles behov

Som afslutning på debatten opfordrede formanden til at man tager en dialog med 
hinanden ved overtrædelse af reglerne, så bestyrelsen ikke skal agere politi.

3 Aflæggelse af regnskab 2012/2013.
Regnskab omdelt og kassereren gennemgik posterne. 
Endvidere blev der opfordret til at indbetale kontingent 400 kr. på net bank.

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Kurt christensen var på valg og ønskede ikke genvalg. 
Peter Fredløv Hansen blomstervej 14, blev herefter valgt. 

5. Valg af suppleanter.
Mogens Gyldenvang og Kim Winther blev genvalgt som suppleanter.

6. Valg af revisor.
Per Madsen ønskede ikke genvalg , i stedet blev Kurt Christensen valgt som revisor.

7. Fastlæggelse af kontingent for det kommende år.
Kontingent for 2014/15 er uændret 400 kr.

8. Indkomne forslag.
Der var ikke fremsendt nogen forslag.

9. Eventuelt.
Der rettes en tak til Peder Sustmann Larsen for det fine arbejde med hjemmesiden, som er 
blevet meget flot.

Der opfordres til at overholde fartbegrænsningen på vejene. Det er generende for 
medlemmer med støv og larm ved for hurtig kørsel.

Dirigenten takkede af, og mødet sluttede kl. 11.00

---------------------

Bestyrelsen holdt efterfølgende et kort bestyrelses møde, med nedenstående 
konstituering:

Formand: Poul  Bjergved
Næstformand: Jens Lydolph Nielsen
Kasser: Peter Prüsse
Sekretær: Mette Winther
Medlem: Peter Fredløv Hansen


